
Sprawozdanie z III spotkania Zespołu ds. polityki rowerowej przy Prezydencie Miasta Tczewa  
 
W dniu 22 maja 2013 roku, w sali nr 8 Urzędu Miejskiego w Tczewie miało odbyć się trzecie spotkanie 
Zespołu ds. polityki rowerowej. Z powodu nieobecności członków nie zostało przeprowadzone 
zgodnie z zaplanowanym porządkiem. 
 
Głównym tematem spotkania było omówienie sytuacji dróg powiatowych w mieście pod kątem 
wprowadzenia roweru do transportu miejskiego.  
W szczególności nieobecność przedstawiciela Powiatowego Zarządu Dróg uniemożliwiła podjęcie 
tego działania. 
 
Zgłoszona na poprzednim spotkaniu inicjatywa wystąpienia do Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie 
współpracy z Zespołem również nie mogła być kontynuowana ze względu na brak jakiejkolwiek 
odpowiedzi ze strony Spółdzielni, pomimo wystosowanego pisma i prośby o zajęcie stanowiska.  
 
W obecnym spotkaniu wzięli udział tylko Radny Tomasz Tobiański i urzędnicy Urzędu Miejskiego. 
Uzgodniono iż zostanie sformułowana notatka dla prasy z dotychczasowej pracy Zespołu po trzech 
spotkaniach, ponadto wyciąg z koncepcji dotyczący dróg powiatowych zostanie przesłany do 
Starostwa Powiatowego z prośbą o zajęcie stanowiska co do dalszej dyskusji. 
 
Ustalono termin następnego spotkania na dzień 26.06.2013 r. godz. 12.00.  
 
 
 
 
 
 
Opracowanie sprawozdania:  
Katarzyna Wojciechowska 
Wydział Rozwoju Miasta UM Tczew 
 
Akceptacja sprawozdania: 
Jolanta Śliwińska 
Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta UM Tczew 

 


